
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

w latach 2010 - 2014 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego IV kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim odbyła łącznie 21 posiedzeń. 

2010 r. 

W 2010 r. odbyło się jedno posiedzenie, na którym komisja ukonstytuowała się. 

Przewodniczącym komisji został Tomasz Szczepański.  

2011 r. 

W 2011r. komisja obradowała 5 razy. Na posiedzeniach komisja realizowała następujące 

zagadnienia: 

- ustalono plan pracy na 2011r.  

- podjęto temat poziomu wód w rzekach i jeziorach w kontekście ewentualnego zagrożenia 

powodzią czy podtopieniami. Przy okazji rozmawiano na temat czyszczenia rowów 

melioracyjnych i działalności spółek wodnych. 

- szczegółowo omówiono sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji, 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej oraz Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w 2010r. Informację przedstawiali szefowie służb.  

- zapoznano się z informacją na temat zimowego utrzymania dróg. Przeanalizowano plan 

finansowo – rzeczowy ZDP na 2011r. Szczegółowo omawiano zaplanowane do realizacji 

inwestycje i remonty drogowe. Radni zapoznali się również z informacją na temat 

średniodobowego ruchu pojazdów na drogach powiatowych: Nowe Miasto – Iława i Nowe 

Miasto – Słup. 

- analizowano materiały sesyjne. 

- zapoznano się ze sprawozdaniem z działań ratownictwa medycznego w powiecie 

nowomiejskim. W drugiej części posiedzenia komisja wydała opinię w sprawie projektu 

budżetu na 2012r. wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową na lata 2012-2037. Opinia była 

pozytywna. 

- omówiono realizację inwestycji drogowych oraz przygotowanie do akcji „Zima”. Dokonano 

podsumowania rocznej pracy komisji.  

2012 r. 

W 2012 r. odbyło się 6 posiedzeń. 

Zgodnie z zatwierdzonym przez Radę Powiatu Nowomiejskiego planem pracy, Komisja 

przeanalizowała wszystkie punkty w nim zawarte: 



 - zapoznała się z działalnością Powiatowego Zespołu ds. Zarządzania Kryzysowego, 

- dokonała wyboru nowego zastępcy przewodniczącego komisji , 

- zapoznała się z sprawozdaniami Komendy Powiatowej Policji, Państwowej Straży Pożarnej, 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego,  

- zapoznała się z realizacją zadań inwestycyjnych i robót na drogach powiatowych, 

- zapoznała się z funkcjonowaniem systemu centralnej dyspozytorni pogotowia ratunkowego, 

- zapoznała się z wynikiem kontroli przeciwpożarowej budynku Starostwa Powiatowego ul. 

Rynek 1, 

- zaopiniowała projekt budżetu powiatu na 2013 rok oraz wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2013- 2037, 

- omówiła wykonanie inwestycji drogowych w 2012 roku oraz zapoznała się z 

przygotowaniem ZDP do sezonu zimowego, 

- opracowała plan pracy Komisji na 2013 rok. 

2013 r.  

W 2013 roku odbyło się 5 posiedzeń Komisji, na których podejmowano tematy i problemy 

wynikające z zatwierdzonego przez Radę Powiatu ramowego planu pracy. 

Realizując plan pracy Komisja: 

-  zapoznała się z działalnością powiatowych służb: Komendy Powiatowej Policji, Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Powiatowego Inspektora Sanitarno – 

Epidemiologicznego, 

- zapoznała się z realizacją zadań inwestycyjnych, remontów i robót drogowych, 

- przeanalizowała działalność Zespołu ds. Zarządzania Kryzysowego, 

- zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu po pierwszym półroczu 2013 roku, 

- omówiła sprawozdanie z wykonanych inwestycji powiatowych, 

- zapoznała się z przygotowaniem służb drogowych do sezonu zimowego, 

- zaopiniowała projekt budżetu powiatu na 2014 rok,  

- opracowała plan pracy komisji na 2014 rok, 

- omawiała zagadnienia, które wynikły w toku obrad komisji (sprawy różne). 

 

2014 r. 

W 2014 roku odbyło się 5 posiedzeń Komisji. Na posiedzeniach omawiano następujące 

zagadnienia: 



- szczegółowo omówiono sprawozdania roczne z działalności Komendy Powiatowej Policji, 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Powiatowego Inspektora Sanitarno – 

Epidemiologicznego, 

- przeanalizowano realizację planu remontów i inwestycji drogowych na drogach 

powiatowych w 2014 r. 

- omówiono funkcjonowanie numeru alarmowego 112, 

- zapoznano się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego za I półrocze 2014 r. 

- omówiono sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2014 r. 

 

Należy dodać, że Komisja kilkukrotnie występowała z wnioskami: do Zarządu Powiatu 

sprawie realizacji inwestycji drogowych m.in. remontu drogi wewnętrznej przy ul. 

Grunwaldzkiej 3, do Komendanta Powiatowego PSP o dokonanie kontroli w zakresie 

zabezpieczenia przeciwpożarowego budynków Starostwa Powiatowego, do wójtów gmin z 

prośbą o rozważenie możliwości zakupu wodoodpornych plandek ochronnych.  

 

 

  Przewodniczący Komisji 

 

  Tomasz Szczepański 


